

不用掛念

Pop 08 Feb, 2025

嗨 Sadrick 在諾丁漢的日子黑夜裡 生活從來都不容易 星空下的夢想飄逸 為自己活下去努力

微風吹過異鄉的街道 故鄉的影子遙不可及 穿梭在人群中尋找 心底溫暖從不間斷

不用記掛著香港 諾丁漢也能找到方向 闖過風雨迎接曙光 為自己生活釋放

親愛的 Sadrick 街燈下孤獨影隨行 微笑掩飾內心的傷 希望在前方召喚你 夢想再遠也得奔赴

偶爾感覺一下 心中的勇氣從不枯萎 為愛為夢堅持不悔 每一步都寫下回憶

Don't worry G

Hi Sadrick In the days and nights of Nottingham life is never easy Dreams under the stars are elegant Efforts to survive for oneself

The breeze blows through the streets of a foreign land The shadow of my hometown is far away Searching through the crowd The warmth in my heart never stops

Don't worry about Hong Kong Nottingham can also find directions Break through the storm and welcome the dawn Free for your own life

Dear Sadrick

Lonely shadows walking under the street lights The smile hides the hurt in the heart Hope is calling you from the front No matter how far your dream is, you still have to run towards it

Sometimes I feel tired The courage in my heart never withers Stick to love and dreams without regrets Write memories every step of the way